

Assessment Codes

评估代号

The codes used at Killarney for communication of student learning are as follows:

以下是 Killarney 中学用作沟通学生学习情况的代号：

- **KDU** - Able to independently do complex questions/problems, non-routine questions in unfamiliar situation, fully supported by explanations and justifications (including models) of mathematical reasoning and concepts. Able to fully explain the learning objective to others.
 - 能够独立地以基于数学概念及推理的理由和解释（包括图解），解答复杂难题和非熟悉情况下的非常规性问题。能够完整地解释出学习目标。
- **KD** - Able to independently do complex questions/problems mostly supported by explanations and justifications of mathematical reasoning and concepts.
 - 大部分时间能够独立地、以基于数学概念及推理的理由和解释，解答复杂难题。
- **K** - Able to independently do basic questions/problems.
 - 能够独立解答基础问题。
- **NY** - Not yet able to do independently
 - 未能独立实践。

The codes correspond to the British Columbia Ministry of Education's "*Know-Do-Understand*" curriculum model. Deep conceptual understanding encompass all three elements.

代号对照 BC 省教育厅的“知-做-瞭解”课程模式，概念的深入瞭解包含三个原数。

(Retrieved November 22, 2017 from <https://curriculum.gov.bc.ca/curriculum-info>)